
NOTULEN van de ALGEMENE VERGADERING van LENS op 10 oktober 1962. 
 

1. OPENING 
Om 20.45 uur opent dhr. P. Juffermans de vergadering met de chr. groet; 73 leden hebben de presentielijst getekend. 
De vergadering zal tot na de verkiezing van het bestuur onder zijn leiding staan, als lid van de Commissie voor Goede Diensten. Hij 
memoreert, dat hij 40 jaar geleden voor het eerst een vergadering van LENS meemaakte. Nadien heeft hij vele jaren als bestuurs- en 
kommissielid met het werk voor de vereniging mogen meeleven. In deze periode heeft LENS ups en downs gekend. Zelfs is er in 1937 
serieus over de opheffing van de vereniging gesproken; ook toen waren er enkele getrouwen, die er alles voor over hadden dit onheil te 
voorkomen. Het had hem dan ook bijzonder getroffen, dat het in de bestuursvergadering van 21 juli 1962 niet mogelijk was gebleken de 
geschilpunten zodanig te regelen, dat een crisis kon worden voorkomen.  
Toen het Bestuur hem dan ook verzocht een Commissie van Goede Diensten te vormen, heeft hij deze opdracht aanvaard in de 
overtuiging, dat alle belanghebbenden hun beste krachten voor de vereniging hadden ingezet en dat slechts verschil van inzicht tot de 
ontstane verwijdering had geleid. Bij het samenstellen Van de kommissie heeft hij bemerkt, dat onze vereniging een groot aantal 
respektabele leden telt. Met de keuze van de heren J. v. Venrooy en W. Verheggen meende hij een zo onpartijdig mogelijke kommissie te 
kunnen formeren, welke het vertrouwen van de leden zou hebben. Hij dankt de genoemde heren voor het feit, dat zij zich spontaan bereid 
verklaarden en zo op bijzondere wijze aan de totstandkoming van een naar zijn inzicht aanvaardbare oplossing hebben meegewerkt. 
Daarom speet het hem, dat dhr. v. Venrooy door een tijdelijke inzinking gedwongen was zijn werkzaamheden voortijdig te beëindigen. 
Inmiddels heeft de C.v.G.D. 16 besprekingen gevoerd, waarbij de geschilpunten diepgaand zijn besproken en van alle kanten belicht. 
Hierbij bleek, dat de diepste oorzaak lag in het ontbreken van het onderlinge vertrouwen. 

• Bij de besprekingen is naar zijn oordeel een basis gevonden, waarop het mogelijk bleek tot de nieuwe bestuursformatie te komen.  

• De heren A.Hoefnagel en A.v.Luxemburg konden om persoonlijke redenen geen zitting meer nemen.  

• Tav. dhr. E. Sarolea geldt, dat een opnieuw zitting nemen in het bestuur bij een formatie zoals thans wordt vastgesteld, niet 
verwezenlijkt kan worden. 

• I.p.v. dhr. A. v. Luxemburg werd dhr. C. v.d. Beek bereid gevonden, terwijl de overige bestuursleden aan hemzelf en dhr. W. 
Verheggen hadden verzocht eveneens in het bestuur zitting te nemen.  

Hierdoor zou de volgende samenstelling worden verkregen:  
J. v.d. Kleij -voorzitter;  
H. Houkes -sekretaris;  
L. de Weert -penningmeester;  
C. v.d. Beek,  
A. v. Gastel,  
P. Juffermans,  
G. v.d. Steen,  
C. Visser en  
W. Verheggen, kommissarissen. 
Naar zijn mening is hierdoor een sterk bestuur verkregen, dat in staat zal zijn de vereniging op de juiste wijze te leiden. Hij voegt hieraan 
toe, dat elk lid er dan ook van overtuigd dient te zijn, dat het bestuur inderdaad het leidinggevend lichaam is, en dat alle kommissies 
hieraan ondergeschikt dienen te zijn.  
Hij stelt voor bovengenoemde heren bij acclamatie te aanvaarden en in volledig vertrouwen met het nieuwe bestuur te gaan 
samenwerken. 
Dhr. F. v. Mourik vindt het onjuist, dat dhr. v. Gastel nu toch in meerdere functies zal worden gehandhaafd en zou liever zien, dat 
dhr.v.Gastel niet in het bestuur terugkeert.  
Dhr. Juffermans antwoordt, dat een en ander in onderling overleg is vastgesteld en dat alle bestuursleden hiermee akkoord gaan. 
Bovendien moet het niet als "een wet van Meden en Perzen" worden gezien, dat een bestuurslid geen lid van een kommissie zou kunnen 
zijn. 
Dhr. G. Jehee vraagt zich af of alle kommissieleden nu akkoord gaan met de beleidsvoering zoals deze thans wordt voorgestaan. In het 
bevestigende geval moet hij tot de konklusie komen, dat verschillende personen hun inzichten hebben gewijzigd.  
Dhr. Juffermans antwoordt, dat dit inderdaad het geval is. 
Dhr. J. v.d. Kleij geeft nog een toelichting op het te voeren beleid. Hij zet duidelijk uiteen, dat in de toekomst het bestuur de vereniging zal 
leiden en niet meer, zoals in het verleden meermalen is voorgekomen, aan de hand van de kommissies zal lopen. Hiertoe zullen de 
kommissies hun wensen en plannen tijdig bij het bestuur kenbaar moeten maken en deze volgens de door het bestuur te geven richtlijnen 
dienen uit te werken. Indien de zaken zo liggen, en alle bestuursleden hiermee akkoord kunnen gaan, behoeft er volgens de mening van 
de heren J.J.v.Luxemburg sr; W.Praalder en J.Wüstefeld niet verder over gesproken te worden. Het is duidelijk gebleken, dat er een basis 
voor samenwerking aanwezig is en dat de vergadering slechts rest de voorgestelde bestuursleden hun volle vertrouwen te schenken. 
Hierna nemen de voorgestelde heren hun plaatsen achter de groene tafel in.  
 
Voortgaande stelt dhr. Houkes, dat het noodzakelijk is de voorzitter overeenkomstig het H.R. in funktie te kiezen. Hij stelt voor aan dhr. J. 
v.d. Kleij de voorzittershamer te overhandigen, waartegen geen enkel bezwaar blijkt te bestaan. 
De voorzitter dankt de bestuursleden, die niet meer in het bestuur terugkeren. Hij is zeer erkentelijk voor het vele werk door hen in de 
afgelopen jaren verricht en vertrouwt er op, dat in de toekomst ook op hen wederom een beroep mag worden gedaan. 
 
2. VASTSTELLING NOTULEN: 
De notulen van de A.V. van 14 juli 1961 worden onder dankzegging aan de samenstelIer, ongewijzigd goedgekeurd. 
T.a.v. de notulen van de Buitengewone Algemene Vergadering van 18 juli 1962, merkt dhr.v.Gastel op, dat hierin naar zijn mening 
onvoldoende is weergegeven wat zich op deze vergadering heeft afgespeeld.  
Dhr.Juffermans kan deze mening niet delen en vindt, dat voor de toen aanwezigen voldoende duidelijk is gemaakt welke standpunten er 
zijn verkondigd. 
Ook de voorzitter is het hiermee eens, waarna ook deze notulen worden gearresteerd. 
 
3. JAARVERSLAG: 
Deze geeft geen aanleiding tot op- of aanmerkingen. De diverse sekretarissen ontvangen van de Voorzitter een pluim voor hun 
doorwrochte werkstukken. 
 
4. FINANCIEEL OVERZICHT: 



Het uitgebreide financieel overzicht verstrekt alle leden een duidelijk inzicht in de positie van de vereniging, terwijl de toelichting van de 
Penningmeester eventuele vragen voorkomt. Desondanks worden door enkele leden fin.-technische opmerkingen gemaakt, welke door 
de penningmeester tot volle tevredenheid worden beantwoord.  
Dhr.v.Rijn krijgt de toezegging, dat over de verzekering van de seniorleden nadere mededelingen in de LENSrevue zullen volgen. 
Overeenkomstig het voorstel van de Kasco wordt aan dhr.L.de Weert volledige dêcharge verleend, waarna hij woorden van dank van de 
voorzitter heeft te aanvaarden (applaus)  
BEGROTING 1962-63: 
Deze sluit met een tekort van f 500,-. Ter dekking van dit tekort wordt voorgesteld de kontributie voor alle groepen met f. 0,25 te verhogen, 
ingaande 1 december 1962, welk voorstel na korte bespreking wordt aanvaard. De penningmeester ontvangt machtiging de verhoging ad 
6 x f 0,25 of f. 1,5O ineens te laten incasseren, ter voorkoming van veel extra werk. 
 
6. BENOEMING KOMMISSIES 
Alvorens tot de verkiezing en benoeming van de diverse kommissies over te gaan, dankt de voorzitter alle kommissieleden, die zich het 
afgelopen verenigingsjaar beschikbaar hebben gesteld, hartelijk voor het vele werk aan hun funktie verbonden dat is verricht. Ook 
degenen, die in het nieuwe jaar geen deel van de kornmissies zullen uitmaken kunnen ervan verzekerd zijn, dat voor hun werk grote 
waardering bestaat. Mocht in de toekomst nogmaals een beroep op hen worden gedaan, dan hoopt hij, dat zij zich wederom beschikbaar 
zullen stellen.  
Door de bijzondere omstandigheden van de laatste maanden zijn de kommissies nog niet geheel volledig. Hij verzoekt daarom de 
vergadering wat dit betreft enige clementie te betrachten.  
 
6.a. VERKIEZING ELFTAL-KOMMISSIE:  
Het voorstel van het bestuur is als volgt: G. Kemperman sr (voorz.), J. Linneweever (sekr.), L.de Boer en F.v. Mourik (leden). Naar een 
vjjfde lid zal worden uitgezien.  
Dhr.P.Meershoek sr zou graag de trainer in de Eco zien opgenomen. Naar zijn mening moet de trainer, vooral wat betreft de opstelling 
van het 1e elftal, een gezaghebbende stem hebben.  
De Voorzitter merkt op, dat het niet mogelijk is de trainer in de Eco op te nemen, daar deze geen lid van de vereniging kan zijn. Wel 
verdient het aanbeveling dat de Eco nauw kontakt met de trainer onderhoudt om zo over zijn denkbeelden te worden ingelicht. Het is in 
ons geval bijzonder jammer, dat de trainer slechts eens per 14 dagen bij de wedstrijd aanwezig kan zijn. 
Dhr.J.v.Djjk meent, dat de samenstelling van het 1e elftal in handen moet worden gelegd van één man: de trainer of de leider. Deze 
personen zullen immers in het elftal een bepaalde lijn brengen, hetgeen zeer waardevol kan zijn. Hij verwijst hierbij naar de 
bevoegdheden van Elek Schwartz als de samensteller van het Nederlands Elftal.  
Deze opvatting wordt van verschillende kanten bestreden.  
De Voorzitter en de Sekretaris achten het niet gewenst de samenstelling op deze wijze te doen plaatsvinden; terwijl ook het amateur- en 
het profvoetbal niet met elkaar kan worden vergeleken. Zij verwachten meer van een gedachtewisseling van de leden de Eco.  
Ook dhr. Linneweever kan een dergelijke gang van zaken niet toejuichen en geeft te kennen, dat hij in dat geval het Ecosekretariaat niet 
zal uitoefenen. Hij betreurt het, dat het kontrakt met dhr.J.Stal werd verlengd.  
Na uitgebreide diskussies stelt dhr v.Dijk voor de samenstelling van het 1e elftal in handen te leggen van dhr. H.A.v.d.Steen, de leider van 
het elftal.  
Dit voorstel wordt evenwel, bij zitten en opstaan, verworpen met grote meerderheid.  
Het voorstel dhr v.d.Steen als kandidaat voor de Eco voor te dragen ondervindt grote bijval.  
Dhr F.v.Mourik deelt mee, in het geval dhr v.d.Steen in de Eco zou worden benoemd, hij hierin geen zitting kan nemen, omdat dhr 
v.d.Steen niet voldoende tijd ter beschikking zou hebben om ook aandacht aan de lagere elftallen te schenken; deze bezwaren worden 
door dhr L. de Boer gedeeld. Z.i. is de taak van leider zo veeleisend, dat dit de gehele persoon opeist. Mocht dhr v.d.Steen benoemd 
worden, dan zal ook hij zich terugtrekken.  
Na enige diskussie wordt tenslotte gestemd over een kommissie van 3, bestaande uit de heren G.Kemperman sr, J.Linneweever en 
H.A.v.d.Steen; en een komissie van 4, bestaande uit de heren L.de Boer, G,Kemperman sr, J.Linneweever en F.v.Mourik: uitgebracht 73 
stemmen, waarvan 47 op de kommissie van 3 en 24 op de kommissie van 4 en twee blanco. Zodat de heren G.Kemperman sr, 
J.Linneweever en H.A.v.d.Steen zijn gekozen. 
De Voorzitter betreurt de gang van zaken bij de verkiezing; hij gelooft niet, dat alle leden zich voldoende bewust zijn geweest van de 
belangen, vooral die van de lagere elftallen. Hij hoopt evenwel, dat ook deze belangen gewaarborgd zullen zijn.  
Het bestuur ontvangt machtiging de kommissie alsnog met twee leden uit te breiden. 
 
6.b. BENOEMING OVERIGE KOMMISSIES: 
a. KASKO:   F. Burghouwt, W.v.Eyden en M.Heerschop. 
b. TECHN-Komm:  A.v.Gastel, L.Janssen en C.Peeters. 
c. JUKO:   J. Borsboom, A.v.Gastel, A.Th.Janssen, R.Blok, M.Heerschop en Br.Theoticus  
d. KONTAKT-KOMM:  A. Hoefnagel, N.Hoefnagel, J.Jager, G.Halleen en J.v.Zon. 
e. BALLOTAGE-KOMM: J. Frjjters , H. Kemper en P.Meershoek sr. 
f. MATERIAAL-KOMM:  G.v.d.Steen, J.v.Wassem. 
g. REDAKTIE:   G.Jehee, J.Kuypers en A.Poels. 
h. TOTO-Komm:  J. Jager, J. Brochard, A. Hoppenbrouwers, A.v.Luxemburg, G.v.Reenen en J.v.Westing. 
i. Voor zover de kommissies niet volledig zijn zal het bestuur trachten zo spoedig mogelijk in de vakatures te voorzien. 
 
7. RONDVRAAG: 

• Dhr J.v.Zon merkt op, dat dhr v.Gastel toch in 3 funkties is benoemd en dat vindt hij toch wel een beetje teveel van het goede. 
Voorts zag hij gaarne de woensdagmiddagklub weer herleven, in de oude vorm. Naar zijn mening zijn er een groot aantal junioren 
en pupillen, die niet voldoende aan hun trekken komen.  
Wat de 1e vraag betreft verwijst de voorzitter naar wat hierover tevoren is gezegd; er zal zoveel mogelijk worden getracht 
cumulatie van funkties te voorkomen; bijzondere omstandigheden hebben tot bijzondere maatregelen geleid. Van de zgn. 
Woensdagmiddagklub is hij eveneens een voorstander. Dit punt zal in de e.k. bestuursvergadering aan de orde worden gesteld. 

• A.Bogisch zou graag horen welke leden bericht van verhindering hebben verstuurd. Dat blijken er 11 te zijn; de namen worden 
voorgelezen. 

• J.v.Wassem deelt mee ook nog Perschef te zijn; hij vraagt hiertoe medewerking van de aanvoerders van de elftallen om de 
uitslagen tijdig door te geven. Voor een verslag van het 1e elftal kan hij niet zorgen; hij zou ook graag een ledenlijst ontvangen 
met liefst de juiste telefoonnummers. Via de Lensrevue zal een oproep aan de aanvoerders worden gericht. Het bestuur zal voor 
regelmatige verzorging van een verslag van de wedstrijd van LENS 1 zorgen; een ledenlijst wordt hem toegezegd.  



• C.Peeters pleit voor beplanting rond het klubgebouw. Dit zal worden onderzocht; er bestaan bezwaren met het oog op het 
kinderdagverbljjf. 

• J.Wüstefeld verwondert zich erover, dat de meningsverschillen destijds niet in de vergadering van bestuur en kommissies zijn 
besproken. Het "kader" heeft er z.i. recht op ook over de problemen te worden voorgelicht.  
De Voorzitter zegt, dat het niet altijd mogelijk of gewenst is bepaalde dingen in bredere kring te bespreken. Bovendien was ten 
tijde van de bedoelde vergadering de mogelijkheid van een interne oplossing van de geschillen nog aanwezig. Met de gemaakte 
opmerking zal evenwel rekening worden gehouden. 

• G.Jehee vraagt inlichtingen over de training voor de lagere elftallen. Er blijken zich 3 deelnemers te hebben opgegeven. Jehee 
meent, dat bij persoonlijk kontakt een grotere deelname verzekerd zal zijn. De Voorzitter voelt er niets voor de leden nogmaals 
persoonlijk te benaderen. Zij hebben de gelegenheid gehad, doch hun belangstelling is blijkbaar zo gering, dat er geen 
briefkaartje geschreven kan worden. 

• E.Löwenstein vraagt naar meer systeem bij het samenstellen der elftallen. Dit hangt helemaal af van de regelmatige opkomst van 
de spelers. De Eco streeft naar vaste elftallen. 

 
De Voorzitter wil gaarne zijn hartelijke dank betuigen aan de C.v.G.D. voor het vele en ondankbare werk door hen verricht. Hij feliciteert 
de heren, dat zij erin zijn geslaagd een oplossing tot stand te brengen, waarvan in de toekomst goede verwachtingen mogen worden 
gekoesterd. 
J.J.v.Luxemburg sr brengt namens de vergadering hartelijk dank aan de Voorzitter, die de vergadering zo voortreffelijk heeft geleid. Het 
was geen gemakkelijke taak; hij verdient alle lof (applaus). 
 
Het zeer late uur doet de Voorzitter beslui ten zijn slotwoord kort te houden. Hij wil er evenwel op wijzen, dat in de toekomst de aandacht 
met nadruk gevestigd zal dienen te worden op de behartiging van de technische problemen. De organisatorische kwesties mogen niet 
teveel tijd in beslag nemen. 
Hij doet een beroep op alle spelende leden zich bij de training en wedstrijden geheel in te zetten. 
Tenslotte brengt hij dank voor de wijze waarop de diskussies zijn gevoerd en sluit om 1.30 uur de vergadering op de gebruikelijke wijze. 
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